
Bilag 2 

 

Mindretalsudtalelse vedr. nabohøring om Indertoften II 

 

Normalt udtaler Vanløse Lokaludvalg sig ikke til nabohøringer, jvf. spørgsmål om 
Kronen, men i den givne situation finder vi, at den første dispensation ikke er en 
væsentlig ændring til lokalplanen, den anden dispensation om elevator til cykler til 
parkering er en forbedring af lokalplanen, og den tredje om et træ er af uvæsentlig 
betydning.  
At sagsbehandlingstiden er over 4 år i forvaltningen, taler ikke for at fratage 
bygherren hans byggeret. 
 
Vi tilslutter os de tre konkrete dispensationer til lokalplan 465 fra 2011, der har 
været i nabohøring, udsendt af Teknik og Miljøforvaltningen. 
 
Lokalplanen blev vedtaget af Borgerrepræsentationen i 2011.  Vanløse lokaludvalg 
tilsluttede sig Lokalplanen på daværende tidspunkt. I de mellemliggende 
bydelsplaner er der arbejdet videre med udgangspunkt i lokalplanen. Vanløse 
Lokaludvalg deltager i høringen som led i Planloven. 
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